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Herziening Europese REACH-verordening gifvrij milieu  -  Inhoudelijke feedback

De Europese Commissie heeft vanaf 4 mei 2021 een publieke consultatie gelanceerd over 
haar Roadmap voor de herziening van de REACH-verordening met het oog op een gifvrij 
milieu (zero-pollution). Zowel overheden als burgers kunnen tot 1 juni 2021 feedback 
geven. (https://ec.europa.eu/info/law/better-regulation/have-your-say/initiatives/12959-
Revision-of-EU-legislation-on-registration-evaluation-authorisation-and-restriction-of-
chemicals-)

Dit initiatief past in een van de doelstellingen van de Green Deal. Het doel van de Europese 
Green Deal is om de vervuiling tot nul terug te brengen en voor een gifvrij milieu te zorgen. 
In het kader van deze duurzaamheidsstrategie voor chemische stoffen worden daarom 
maatregelen getroffen die mens en milieu beter beschermen tegen gevaarlijke chemische 
stoffen, en die aanzetten tot innovatie om veilige en duurzame alternatieven te 
ontwikkelen.

In die optiek heeft de Europese overheid dus beslist om de regels voor de registratie en 
beoordeling van, en de autorisatie en beperkingen inzake chemische stoffen (REACH) in 
de EU te herzien.

Het leidt geen twijfel dat zo’n herziening een bijzonder grote impact kan hebben op onze 
Vlaamse industrie, economie, landbouw en omgeving.

Welke inhoudelijke feedback zal naar aanleiding van deze publieke consultatie door de 
Vlaamse Regering aan de Europese overheid worden verstrekt?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (736), Zuhal Demir (973).
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GECOÖRDINEERD ANTWOORD
op vraag nr. 973 van 6 mei 2021
van BART CLAES

Er wordt geen afzonderlijke Vlaamse reactie voorzien in deze eerste fase van de 
procedure die moet leiden tot de Herziening van de REACH-Verordening. Er bleek gezien 
de timing en deadline van de raadpleging ook onvoldoende tijd om te kunnen komen tot 
een voor ons land als zodanig met alle overheden gecoördineerde insteek. Een tijdige 
reactie vanuit de federale overheid bevoegd inzake REACH is echter wel in voorbereiding, 
waarbij tevens ingegaan zal worden op bekommernissen die ook leven bij de 
Gewestelijke overheden waaronder het Vlaamse Gewest (zie bv. o.a. aangaande de 
plannen m.b.t. Titel VII (‘Autorisaties’) van de REACH-Verordening). 

De huidige eerste fase is weliswaar een belangrijke etappe, aangezien op basis hiervan 
het mandaat op EU niveau moet worden bepaald. Een mandaat dat zich zal richten tot de 
consultants die in dit verband zullen worden ingeschakeld. Het is dan ook van groot 
belang dat de juiste vragen worden gesteld inzake de beoogde opties voor de 
toekomstige REACH-reglementering. Na afstemming met de federale collega’s 
vertrouwen we er in deze fase op dat er via hun insteek vanuit ons land daartoe de juiste 
signalen worden uitgestuurd, en dat de juiste vragen worden gesteld om dit mandaat 
verder te specifiëren. Verder in het proces zullen er zeker nog voldoende kansen zijn om 
de specifieke Vlaamse belangen en aandachtspunten in dit verband volop aan bod te 
laten komen, dit zowel op nationaal als op Europees vlak. Daartoe worden de volgende 
etappes nauwgezet opgevolgd door de betrokken Vlaamse overheden.

De federale collega’s gaven verder ook aan dat zij in dit verband eveneens een ontwerp 
van antwoord aan het voorbereiden zijn op een recente parlementaire vraag die in het 
Federale Parlement tevens aan hun Minister gesteld werd.


